

ENGLISH

Dear members and friends of the KITION PLANETARIUM & OBSERVATORY (CYPRUS),

February is coming to the end and we are preparing for the next upcoming events in March. These events include eclipses and other astronomical phenomena, the International Planetaria Day, 90 years celebrations from the birth of Yuri Gagarin and the Earth Hour 2024.



Join our [Online Science Café on Tuesday, February 27 at 20:00 \(Cyprus time, UT+2\)](#) on Zoom platform. All meetings of Science Café sessions are [free](#) of charge and everyone can join. Codes and info for the meeting are published [here](#). Find out about the latest discoveries by space scientists and astrobiologists on Mars by the team of the KITION PLANETARIUM & OBSERVATORY.



ONLINE SCIENCE CAFE
Tuesday 27 February 2024
Time: 20:00 (UTC+2)

Life on Mars?
Who was Giordano Bruno?
Upcoming Events

Speaker: Ekaterini Demetriou (Space Scientist)

Zoom Meeting
ID: 831 2336 2644
Passcode: kition

KITION
established in 2008
RESEARCH | EDUCATION | OUTREACH | FUN AND ENTERTAINMENT | SERVICE | COMMITMENT

Booking for March's [private programs](#) is now available. Live the experience of unique planetarium programs, interesting collections of geological samples and space exhibits. Observe with professional telescopes, the planets and other gems of the night sky. You may also book our premises for astronomy themed birthday parties and enjoy unique experiences. All events are available in English, Russian or Greek languages.

The astronomy course "[Read the Sky](#)" will start April 4. The course offers you the skills to locate and recognize any constellation you wish in the sky, to orientate and navigate with the help of the stars, introduces the world of the planets and stars and gives a fascinating picture of the Universe visible by naked eye from Cyprus. Booking is open till January, 31. The tickets are available for [adults](#) and [students](#).

If you wish to organize an astronomy or science related educational event feel free to [contact us](#).

Join our spacewalk...

Best regards,

George Troullias

Director, KITION PLANETARIUM & OBSERVATORY

9 Ammochostou Street, Kiti, Larnaca, 7550, CYPRUS

Contact Phone: + 357 99991111

WEBSITE: www.astronomycyprus.eu E-MAIL: planetarium@cytanet.com.cy

FACEBOOK: <http://www.facebook.com/groups/kition/>



ПО-РУССКИ

Дорогие друзья ПЛАНЕТАРИЯ И ОБСЕРВАТОРИИ КИТИОНА (КИПР),

Февраль подходит к концу, и мы готовимся к следующим предстоящим событиям в марте. Среди них затмения и другие астрономические явления, Международный день планетариев и Час Земли 2024 года. Выделяется особо 9 марта. В этот день 90 лет назад в деревне Клушино родился человек, которому суждено было изменить ход земной цивилизации. С полёта Юрия Алексеевича Гагарина началось освоение человеком космоса.



Присоединяйтесь к нашему [онлайн научному кафе во вторник 27 февраля, в 20:00](#) (кипрское время, UT+2). Эта встреча, как и все онлайн научные кафе, проходят бесплатно на платформе зум. Приглашаются все желающие. Полный список [прошедших и следующих встреч](#) можно посмотреть на сайте Планетария и обсерватории Китиона.



ONLINE SCIENCE CAFE
Tuesday 27 February 2024
Time: 20:00 (UTC+2)

Life on Mars?
Who was Giordano Bruno?

Upcoming Events

Speaker: Ekaterini Demetriou (Space Scientist)

Zoom Meeting
ID: 831 2336 2644
Passcode: kition

KITION
established in 2008
RESEARCH | EDUCATION | OUTREACH | FUN AND ENTERTAINMENT | SERVICE | COMMITMENT

До конца марта можно забронировать [приватную программу](#). В неё входит уникальная программа Планетария на выбор и наблюдения в большие телескопы Обсерватории. Вы также можете забронировать у нас программу дня рождения, посвященной астрономии, и получить уникальные впечатления. Эти программы доступны на английском, русском или греческом языках.

Астрономический цикл для начинающих в астрономии «[Читай небо](#)» знакомит с основами наблюдательной астрономии и навигации. Курс дает вам навыки находить и распознавать на небе любое созвездие по вашему желанию, ориентироваться с помощью звезд, знакомит с миром планет и звезд и дает увлекательную картину Вселенной, видимую с Кипра невооруженным глазом. Бронирование открыто до 2 апреля. Билеты доступны для [взрослых](#) и [студентов](#).

Если вы хотите организовать образовательное мероприятие по астрономии или науке, [обращайтесь к нам](#).

Присоединяйтесь к нашей космической прогулке...

С наилучшими пожеланиями,

George Troullias

Director, KITION PLANETARIUM & OBSERVATORY

9 Ammochostou Street, Kiti, Larnaca, 7550, CYPRUS

Contact Phone: + 357 99991111

WEBSITE: www.astronomycyprus.eu E-MAIL: planetarium@cytanet.com.cy

FACEBOOK: <http://www.facebook.com/groups/kition/>

